

Security Policy Statement

ENGIE STOMO is committed to provide a secure working environment by establishing and maintaining the required security measures to prevent unlawful acts against our facilities which endanger the safety and security of persons and property within the company managed facilities.

These aims will be achieved through:

- When necessary, appointing external security advisors to provide security intelligence in order to support assessment of risk to our personnel and assets.
- Devising and applying security measures and standards to counter risk to personnel, assets and operational requirements according with the local environment.
- Compliance with applicable laws and regulations that govern security at each facility and ensure that appropriate measures are applied to protect our personnel and facilities
- Reviewing our security measures and standards on an on-going basis to ensure that any changing risk is addressed.
- Monitoring risk on an on-going basis, at both local and corporate levels, identifying threats specific to each location and where appropriate to persons that changing risk is addressed.

It is the responsibility of all employees and personnel on our premises to contribute to achieving and maintaining a secure environment in which we can function effectively.

تلتزم شركة إنجي ستومو بتوفير بيئة عمل آمنة من خلال إنشاء التدابير الأمنية اللازمة والحفاظ عليها؛ لمنع الأعمال الغير قانونية ضد منشأتها التي قد تعرض للخطر سلامة وأمن الأفراد والممتلكات داخل المنشآت التي تديرها الشركة.

كل هذه الأهداف ستكون محققة من خلال:

- تعيين مستشارين أمنيين خارجيين لتوفير الاستخبارات الأمنية من أجل دعم تقييم المخاطر التي يتعرض لها أفرادنا وأصولنا؛ عند الضرورة.
 - وضع وتطبيق التدابير والمعايير الأمنية لمواجهة المخاطر التي يتعرض لها الأفراد والأصول والمتطلبات التشغيلية وفقا للبيئة المحلية.
 - الامتثال للقوانين واللوائح المعمول بها التي تحكم الأمن في كل المرافق وضمان تطبيق التدابير المناسبة لحماية الموظفين ومرافق الشركة.
 - مراجعة التدابير والمعايير الأمنية الخاصة بنا على أساس مستمر لضمان معالجة أي مخاطر متغيرة.
 - رصد المخاطر على أساس مستمر ، على المستوى المحلي و على مستوى الشركات المساهمة، تحديد التهديدات الخاصة بكل موقع حيثما يكون ذلك مناسباً للأشخاص الذين يتعاملون مع المخاطر المتغيرة.
- يقع على عاتق جميع الموظفين والعاملين في مقرنا مسؤولية المساهمة في التحقيق والحفاظ على بيئة عمل آمنة يمكن من خلالها العمل بفعالية.

Signed:

Yaqoub Harbi Al Harthi (CEO)

Date:

1st October 2025

